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Wachtebeke,  16 februari  2018,  

 

Geachte, 

 

Namens de N-VA-afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen we volgende   

5 schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van februari 2018 : 

 

Vraag 1  : uitbestede werkzaamheden en personeelsbezetting  

Sinds het begin van de legislatuur werden diverse activiteiten ten laste van de gemeente 
uitbesteed aan externe dienstverleners (private bedrijven, intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden, consultants,…).    

Op zich is daar niets mis mee want soms is het beter expertise (en bijhorend materialen 
zoals voertuigen, etc.) in te kopen in plaats van zelf alles te willen doen.   Maar anderzijds 
stellen we ook vast dat in diezelfde periode ook de personeelsbezetting is gestegen.   Een 
vergelijking: in 2013 waren er 37.28 VTE.  In 2017 was dat gestegen naar 40.25 VTE. 

Op het eerste gezicht is dit toch wat contradictorisch.   Daarom hebben we volgende vragen: 

1. Welke activiteiten werden deze legislatuur uitbesteed die vroeger zelf werden 
verricht en welke impact had die uitbesteding op de personeelsbezetting ?   

2. Hoe verklaar je, ondanks de sterke toename van de uitbestede activiteiten, de 
verdere stijging van de personeelsbezetting ?  Zijn er activiteiten bijgekomen die 
vroeger niet werden uitgevoerd ?   Of zijn er nieuwe functies bijgekomen ?  

Vraag 2 : vrachtwagenparking    
 
Naar aanleiding van de heraanleg van het Stationspark, die vandaag ook wordt gebruikt als 
vrachtwagenparking,  zoekt het gemeentebestuur een nieuwe vrachtwagenparking.  We 
hebben begrepen dat de voorkeur uitgaat naar de Pottershoek/Warande.  Dat is vlak naast 
heel wat woonhuizen van de Warandewijk. 
 
Mijn vragen : 

1. Klopt dit ?  
2. Is het niet wenselijk vrachtwagenparkings in de bewoonde zone maximaal te 

ontmoedigen?  Vrachtwagens horen, buiten de uren,  vooral thuis op de parking van 
het vervoerbedrijf en niet in de bebouwde kom.  

3. En zijn er, voor een aantal begrijpelijke uitzonderingssituaties (vb. zelfstandige,…) 
geen betere opties voorhanden ?  Vb.  bedrijventerrein, op- en afrit snelwegen,…   

 



Vraag 3 : uitbreiding consultancy project CRESA  
 
In het collegeverslag van 5 februari jl. lezen we dat de opdracht van Cresa, die belast is met 
het onderzoek naar de toekomstige huisvesting van het gemeente- en OCMW-personeel, 
wordt uitgebreid.  Deze uitbreiding kost 5.250 euro excl. BTW.    
 
We hebben hierover volgende vragen : 

 Wat is de stand van zaken in dit deelproject ? 

 Wat is de reden van de uitbreiding van de opdracht ?  
 

Vraag 4: nieuwe oproep plattelandsprojecten  

 

De gemeente Wachtebeke heeft van de provincie Oost-Vlaanderen de uitnodiging gekregen 
om ook in 2018 een plattelandsproject in te dienen.  Dat dient te gebeuren voor 19 maart 
2018. 
Nieuwe projectideeën kunnen ingediend worden voor een buurt, een gemeente of een 
regio. 
 
Onze vragen:   heeft het gemeentebestuur de intentie om terug een project in te dienen ?  
Indien ja, aan wat wordt er gedacht ?  Indien neen, waarom niet ?  
 

Vraag 5: geplande riolerings- en wegeniswerken Walderdonk –Rechtstro - Meersstraat 

 

Op 30 januari jl. is er een infovergadering doorgegaan voor de betrokken bewoners met 

betrekking tot de geplande riolerings- en wegeniswerken.   

De presentatie van Riopact kan ook terugvonden worden op de website : 
http://www.wachtebeke.be/website/6483-

www/version/1/part/6/data/Riopact%20infoavond%2020180130.pdf?branch=main&language=default  

 

Heel wat mensen blijven echter met vragen achter.    Daarom enkele vragen ter 
verduidelijking : 

 Klopt het dat iemand met een regenwaterput geen extra aansluiting op het 
gescheiden rioleringsstelsel moet aanleggen en dus geen kosten moet maken  ?  

 Klopt het dat iemand die reeds zijn regenwater laat aflopen naar een waterloop dat 
evenmin moet doen ?  

 Is het steken van een regenwaterput een alternatief voor het steken van een 
afzonderlijke afvoer voor regenwater naar de straat ?  Wordt dit gepromoot ? 

 Wachtebeke reikt een subsidie uit van max. 750 euro voor de afkoppelingswerken.   
Wordt die subsidie ook uitgereikt voor het steken van een waterput ?   
Volgens de Vlaamse regering is dit een oplossing die maximaal moeten gestimuleerd 
worden :  https://www.vmm.be/water/regenwater/waarheen-met-het-regenwater  

 Gelden er in Wachtebeke uitzonderingen op de regel dat de kosten voor de scheiding 
van riool- en regenwater op privéterrein door de eigenaar worden gedragen ?   

 

Namens de N-VA vertegenwoordigers in de gemeenteraad  

Rudy Vande Velde,  Ireen De Pauw en Sabine De Frenne 
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